
ZAPISNIK
24. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPCINE LOVRAN, odriane dana 12. rujna 2019. godine, u
vije6nici Op6ine Lovran.
Zapoaeto u 17.00 sati.
Pozdravljajuii nazoine, predsjednik Opiinskog vije6a, Branislav PETKOVIC, zamolio je da se izvrSi
prozivka.
Unrduje se da je sjednici nazoino l0 vije6nika i to: Branislav PETKOVIC. Sini5a VILKE. Marina
ISKRA, BoSko MARJANAC, Elvira JOVIC BAN, Vanja TANCABEL, Durtlica TANCABEL, Drago
KOROSAK. Nene DUSEVIi i Natasa MILJAK.

Osim vijeinika Op6inskog vije6a Opiine Lovran, na sjed_nici su nazodni: op6inski nadelnik, Bojan
SIMONIC, zamjenik opdinskog nadelnika, Toni DRUZETA, v.d. prodelnice, Tamara MITTEL,
voditeljica Odsjeka za proradun i financije, Jadranka OGNJENOVIC, Ervino MRAK, direktor
Komunalca d.o.o. i ,,Libumijskih voda" d.o.o., Ivan BALGAVI, rukovoditelj raz\oja i investicija u
,,Libumijskih voda" d.o.o., za dodatna obrazloZenja pod todkom 4. dnevnog reda, te Zarko SIMUNIC,
.iavnost.

Jednoglasno (10 ,,2a") je zakljudeno da zapisnik po sluZbenoj duZnosti vodi Azela MANDZO, a za
ovjerovitelje zapisnika, dizanjem ruke, jednoglasno (10 ,,2a"), su izabrani su Durdica TANCABEL i

Drago KOROSAK.
Predsjednik Opiinskog vijeca oworio je

VIJECNI.KA PITANJA

Gospotla JAKUPEC, pozdravljaju6i nazodne, postavila je dva pitanja Op6inskom nadelniku. Prvo
pitanje postavlja u ime mje5tana Tuli5evice i Lignja, a odnosi se na izmjene i dopune prostornog plana.
Postavlja upit u kojoj je fazi izrada izmjena i dopuna prostomog plana, te kada se odekuje dono5enje
istog.
Drugo pitanje, odnosi se na pitanje koje je postavila na Op6inskom vije6u unatrag par sjednica, a
odnosi se na modalitet uvoilenja sankcija u op6inske dokumente kojima bi na neki nadin prisilili ili
todnije obvezali stanovnike da svoje okuinice dr2e urednim i distima. Na tragu toga naila je podatak
da je to mogu6e i za primjer navodi Op6inu Legrad koja je donijela odluku i uvela sankcije za one koji
svoje okuinice ne drZe urednima.
Naielnik SIMONIa, pozdravljaju6i nazodne, zahvalio se gospodi Jakupec na postavljenim pitanjima
kao i na trudu i informaciji te ie sluZbe pogledati odluku Op6ine Legrad. Informirao je da je potrebno
donijeti novu Odluku o komunalnom redu, da su zapodele pripreme na inadi iste i nuino je istu
potrebno izmijeniti i prilagoditi sadainjem vremenu.
Sto se tide izrade izmjena prostomog plana, na Opiinskom vije6u donijeta je odluka o poketanju
izmjenama i dopuna Prostomog plana ureilenja Op6ine Lovran, nakon toga je raspisan natjedaj i
odabran izradivad izmjenama i dopuna. Kako ne sudjeluje u aktivnosti na izradi Prijedloga Odluke o
izmjenama i dopunama Prostornog plana, budu6i se izuzeo, zamolio je zamjenika Opiinskog
nadelnika da upozna Vijeie sa tijekom aktivnosti, a koliko ima saznanja, materijal je pripremljen za
javnu raspravu.
Zamjenik nadelnika predloZio je da gospotla Mittel koja direktno kontaktira izratlivada Plana da
informaciju.
Gospotla MITTEL informirala je da je Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama prostomog plana
uretlenja opcine Lovran u visokoj fazi pripremljenosti za javnu raspravu, a unatrag par dana odrian je
i radni sastanak na kojem je predoden Prijedlog i na kojem su razmatrane neke dvojbe u odnosu na
tekstualni dio Prijedloga, te da 6e se uskoro Prijedlog pripremiti za javnu raspravu koja traje 30 dana.
Javna rasprava 6e biti oglaiena, objavljena i bit vidljiva na web-u, kao i u sluzbenim prostorijama
Op6ine. Ukoliko ne bi bilo nekih ve6ih primjedbi, a za sada sve dosta dobro ide, za odekivatije da bi
se javna rasprava mogla otvoriti u listopadu. Po okondanju javne rasprave prijedlog se upu6uje
nadleznim tijelima na isho<lenje suglasnosri pa ukoliko ne bi bilo nekih znadajnih primjedbi, za
odekivati je da bi se za cca. 2 mjeseca, nakon rasprave, mogle donijeti lzmjene i dopune prostornog
plana.
Gospoila MIIJAK postavila je upit tko je do sada vidio tu dokumentaciju, jer da se moze zakljuditi
da vije6nici nisu upoznati s Prijedlogom.
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Gospotla MITTEL odgovorila je da u proceduri donoSenja izvr5no tijelo uwrtluje Prijedlog, odnosno
materijal za javnu raspravu, te nakon toga ide u proceduru. Nadelnik u izradi koristi strudnog
suradnika, tuje struani izra<livad, a u Zakonuje procedura na taj nadin osmiiljena.
Gospoda MILJAK postavila je pitanje tko je imenom iprezimenom sudjelovao u izradi plana.
Gospoala MITTEL odgovorila je da je to strudni suradnik gospodin Zorko Bledii, zamjenik
Opcinskog naielnika, gospodin Toni DruZeta i izratlivad Plana, ASK ATELIER d.o.o. iz Zagreba.
Naielnik SIMONIC istide da nema nikakvih problema s time da se, u skladu sa Zakonom, u nekom
manjem krugu izvrSi uvid i ukljudi u izradu Prijedloga Plana, no da bi bilo neozbiljno i nezgodno da se
u fazi nedovoljne pripremljenosti, ne5to predstavi kao Prijedlog, a kasnije da se korigira, odnosno da
se prije javne rasprave izvrSi uvid. Naime, ve6 pri dono5enju Odluke o pokretanju postupka Izmjena i

dopuna Prostomog plana uretlenja dane su smjemice Sto se mijenj4 a radi se o usklatlenju sa Zakonom
i planovima vi5eg reda.
Gospotla JAKIIPEC postavlja upit da Ii 6e kroz javnu raspravu biti mogu6e dati primjedbu na
prijedlog, te da li je u praksi moguia izmjena.
Gospoila MITTEL istide da 6e svi zainteresirani moii dati primjedbe na materijal koji ie biti javno
objavljen za Javrr.t raspravu, te ukoliko je primjedba opravdana, moguie je da strudni izrailivad
prihvati, a ukoliko nije prihvatljiva, strudni izradivad 6e, uz obrazloZenje, navesti razloge zbog dega
nije prihvatlj iva.
Naielnik SIMONIC ponovo je podsjetio na smjemice koje su date kod dono5enja odluke o
poketanju postupka izrnjena i dopuna Prostomog plana, izmedu ostalog za usklatlenje podrudja nakon
usvajanja registra nerazvrstanih cesta koji owara mogu6nosti kori5tenja nekih podrudja, kao i
uwrdivanje stvame iz.grailenosti obzirom da je u meduvremenu dovrSen proces legalizacije, a isto tako
izmijenjen je Zupanijski plan i neka podrudja koja su u Zupanijskom planu bila definirana kao
turistidke zone, to su bile osnove za pokretanje postupka izmjena idopuna Prostomog plana uretlenja
Opdine Lovran tako da ovim izmjenama, a to su bile i inicijalne smjemice, ne6e biti otvorene
moguinosti za stvaranje novih gradevinskih podrudju, moZda u par,,rubnih parcela".
Gospoda TANCABEL, pozdravljaju6i nazodne, nastavno na udestale najave iz Ministarswa
graditeljstva i posebno ministra Stromara o mogu6nostima koje se nude mladim obiteljima za
programe poticane stanogradnje, postavlja upit Op6inskom nadelniku u kojoj je fazi Opdina Lovran po
tom pitanju. Koliko je upoznata za stanove koji se planiraju graditi na podrudju Op6ine Lovran po
programu APN-a, deka se gradevinska dozvola.
Drugo pitanje tako<ler je postavila Opiinskom nadelniku, a odnosi se na projekt uretlenja i poplodenja
Starog grada, o kojem Projektu je bilo rijedi najednoj od sjednica Opiinskog vije6a pa postavlja upit
kada 6e, i da li 6e, podeti taj projekt.

Konstatira se da je u 17,17 h pristupila vijetnica Marina ISKRA pa vijete s vijetnika nastavlja s
radont

Natelnik SIMONIC, zahvalio se na postavljenim pitanjima, te odgovorio da.je i sam osobno
iznenaden duZinom trajanja priprema projekta za PoS-ove stanove, kojije zapodeo u vrijeme dok on
nije bio nadelnik opiine kada je potpisan predugovor sa ApN-om o prijenoJu prava vlasniswa i vei
smo tada imali projektni zadatak. U meduvremenu je sa suradnicima u dva navrata bio u Zagrebu u
APN-u kako bi intervenirali da se postupci ubrzaju, a sada je, nakon sto je za sutra upuien poziv za
Javni uvid, u tijeku je ishodenje grailevinske dozvole. po izdanoj grailevinsioj dozvoli i
gravomoinosti APN bi trebao pristupiti raspisivanju natje taja za imodale.
Sto se tide starog grada, predlozio je da gospodin Mrak vijeinicima da detaljnije obrazlozenje pod
todkom dnevnog rada. Uvodno je podsjetio da je op6ina Lovran osigurala ..idiwu u proradinu za
uredenje Starog grada, odrzano je nekoliko sastanaka sa Komunalcem-, Liburnijskim vodama i HEp-
om, a. problem je objedinjavanja radova i usklailenja radova i postupka javne nabave tako da bi se
radovima pristupilo objedinjeno. Problem je nastao prvenstven o iz razlogi jer joi uvijek nije raspisan
natjedaj od shane Hrvatskih voda ,a radi se o opseznim, jako zahdevnim .adoui.a dija vrijednost
prelazi cca. l8 mil. kuna pa bez dvrste garancije da se zajednidki idogovomo krene, kakJu odiosu na
podetak radova tako i u odnosu na osiguranje sredstava, odabir noiitelja projekta i drugog, opdina
Lovran, pa i on osobno, ne bi se usudio pokenuti radove u Starom graau. rreatozio.le ialosiodin
Mrak dodatno informira vijeinike pod todkom dnevnog reda danaSnje sjednice.
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Gospodin DUSE!'IC, pozdravljaju6i nazodne, informirao je o neprovjerenoj informaciji da nekoliko
djece iz Lovrana nije upisano u Djedji vrti6 Lovran te da su ga kontaktirali roditelji djece starije
jaslidke grupe koja da je premjeitena u druge, po roditeljim4 neadekvatne prostor|e za taj uzrast i da
djecu duva samo jedna teta. Nakon Sto im je odgovorio da se obrate Gradu Opatiji, dobili su odgovor
da je problem nastao u financiranju Djedjeg vrtiia od strane Op6ine Lovran pa kivnju prebacuju na
Opiinu. Postavlja upit da li Op6ina Lovran ima neka saznanja po tom pitanju.
Natelnik SIMONIC odgovorio je da pitanje u kojem je ,,netko nekome neSto rekao" nrje ozbiljno i

da na neprovjerene glasine nije sklon odgovarati. Osobno je bio u vrtiiu i upoznat je sa situacijom te
ove informacije koje se Sire nisu todne i nemaju nikakvo uporiSte. Problem s vrti6em je u tome Sto je
odnos Opiine Lovran iGrada Opatije nejasan, ali se ipak krece na bolje, tako da smo tek nedavno
uspjeli steii vlasni5wo nad neketninama i sad smo u fazi upisa nekretnine vrti6a. Prije par dana
ravnateljica Djedjeg vrti6a je sa suradnicima bila na radnom sastanku u Opdini Lovran i predstavila
plana i program rada za 2020. godinu, koj ima su predvidjeli dodatna sredstva za instalaciju klima
uretlaja, Sto ie Op6ina Lovran prihvatiti, ali bi svakako volio da se taj odnos sa Gradom Opatija rije5i
na neki drugi nadin, pa makar ipo cijeni osnivanja vlastite ustanove. Naime, u ovim uvjetima
ekonomska cijena po djetetu prema5uje imos od cca. 3000,00 kuna, a u okruZenju ta cijena je niia i
iznosi 2. 100,00 kuna.
Nakon 5to je gospoila JOYIC BAN istakla da ima informaciju da je ta grupa djece dobila premje5taj u

drugu prostoriju, naielnik SIMONIC odgovorio je da ima 120 djece u vrti6u koji ima 14 grupa,
svaka sa dva odgajatelja,36 zaposlenih, 100 djece iz Lovrana,30 s podrudja Grada Opatije, a prije
izgradnje vrtida na Punta Kolovi, u objektuje bilo smjeSteno 200+injak djece, Sto madi da ima mjesra
i sasvim dovoljno ljudi prema pedago5kim standardima, a Sto se tide opreme, Op6ina Lovran je do
sada sudjelovala iuvijekje spremna participirati u tro5kovima.

Gospodin KOROSAK, pozdravljajuii nazodne, postavio je upit u kojoj je fazi Projekt Zidara Udka
jerje u polugodiSnjem izvje56u Proraduna za 2019. godinu vidio da su osigurana sredswa.
Naielnik SIMONId, zahvalio se na postavljenom upitu te informirao da su sredstva u Proradunu na. ... ;.-poziciji Zitara Udka osigurana za otkup zemljiSta za pristupnu cestu.
Gospoda MIIJAK pozdravljaju6i nazodne, nadovezala se na raniju temu vrti6a Lovran i istakla daje
dobila informaciju daje i ove godine nekolicina djece ostala neupisana u Djedji vrti6. Naime, sad smo
duli informaciju da jo5 ima slobodnih mjesta, a njoj su roditelji rekli da se djeca ne mogu upisati pa
postavlja upit gdje sejavlja problem, tim viSe kada svi govorimo o pronatalitetnoj politici.
Naielnik SIMONIT odgovorio je da je upomat da nekolicina djeie, njih sedam, nije upisana u vrtii,
te je u razgovoru sa ravnateljicom dobio informaciju da ne ispunjavaju uvjete i zbog toga ih nisu mogli
upisati.
Gospoila OGNJENO!'IC powrdila je informaciju i rekla da nisu upisana samo ona djeca koja nisu
ispunjavala uvjete za upis, neka od njih nemaju joi navr5enu godinu dana, ali da se o tome vodi
raduna, te da se za djecu koja ce u sijednju napuniti godinu dana,duva" mjesto u vrti6u.

Kako viSe nije bilo vijeinidkih pitanja, Predsjednik Op6inskog vijeda ista je zakljudio i upoznao
dlanove Vije6a da nitko od ovla5tenih predlagatelja nije podnio obrazloZeni pisani prigovor na
dostavljeni dnevni red 23. sjednice Opiinskog vijeda Op6ine Lovran pa se, sukladno dlanku 58.,
stavak 2., Poslovnika Opiinskog vijei4 predloZeni dnevni red smatra usvojenim i o njemu se posebno
ne glasuje.
Utvrtluje se da je jednoglasno (fl ,,2a") usvojen sljede6i

DNEVNI RED
l. Usvajanje zapisnika 23. sjednice Opdinskog vijeda Op6ine Lovran
2. Polugodi5nji izvjeltaj o izvrienju Proraiuna Op6ine Lovran za 2019. godinu
3. SOLEKO-EST d,o,o. Lovran, prijedlog zamjene nekretnina u svrhu rje5avanja imovinsko

pravnih odnosa
4. Prijedlog Odluke o modelu sufinanciranja EU projekta ,,Pobolj5anje vodnokomunalne

infrastrukture na podrutju Liburnijske rivijere""
5. PGZ, Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Zupanijskog suda u Rijeci,
6. Informacija o odrianoj sjednici radnog tijela Op6inskog vijeda Opdine Lovran -

- Odbora za mealunarodnu suradnju,20. sjednica (8,08.2019.)
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Ad l Usvajanje zapisnika 23. sjednice Opdinskog vijeda Op6ine Lovran
Kako se nitko od vije6nika nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 23. sjednice
Opcinskog vijeca, predsjednik Opcinskog vijeca je zapisnik dao na glasanje.
Utvriluje se da je jednoglasno (ll ,,2a") usvojen zapisnik 23. sjednice Opdinskog vije6a Opcine
Lovran.

Ad 2. Polugodi5nji izvjeStaj o izvr5enju Proraiuna Op6ine Lovran za 2019. godinu
Predsjednik Op6inskog vijeia zamolio je gospotlu Miljak, a kasnije i gospodina Vilkea da proditaju
zakljudke Odbora.
Gospoila MIIJAK, u ime Odbora za prostorno uretlenje proditala je zakljudak donesen na 24.
sjednici odrZanoj dana 10. rujna 2019. godine kojim se prihva6a Prijedlog Polugodi5njeg izvje5taja
Proraduna Op6ine Lovran za 2019. godinu i upuduje Op6inskom vijeiu Opiine Lovran na razmatranje
iusvajanje.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarswo proditao je zakljudak donesen na 22. sjednici
Odbora odrZanoj dana 10. rujna 2019. godine, kojim se prihva6a Prijedlog PolugodiSnjeg izvje5taja
Proraduna Opiine Lovran za 2019. godinu i upu6uje Opdinskom vije6u Opcine Lovran na razmatranje
iusvajanje.
U uvodnom obrazloZenju Prijedloga PolugodiSnjeg izvjeStaja o izvrienju Proraduna Op6ine Lovran za
2019. godinu dala je gospotla OGNJENO\rIC pri demu je pojasnila strukturu i visinu oswarenih
prihoda s posebnim osvrtom na raspolo2iva sredstva prethodnih godina koja se sastoje od prenesenog
viSka prihoda, izdatke za financijsku imovinu i otplate zajmova, vi5e ostvarene prihode od poreza,
posebno poreza na imovinu zbog poveianja prihoda od poreza na promet nekretnina, vi5e ostvarene
prihode od naknada za koncesiju, zakupa, kao i manje ostvarene prihode od komunalnog doprinosa jer
je pro5le godine na visinu prihoda s tog osnova utjecao madajan iznos komunalnog doprinosa za
objekt Plodina. Pored ostalog ukazala je i na prihode od prodaje nefinancijske imovine i zaduZivanja s

naglaskom da ove godine nisu realizirani prihodi od zaduLivanja. Ukazala je i na rashode poslovanja
naglasivli da su u protekom razdoblju poveiani rashodi za usluge tekuieg i investicijskog odriavanja
zbog pove6anog rashoda za odriavanje gradevinskih objekata te diSienja i odriavanja komunalne
infrastrukture.
Naielnik SIMOMd dopunio je obrazloZenje i informirao da se obveze Opiine Lovran redovno
izvr5avaju, da nema dospjelih nepodmirenih obveza te javno pohvalio Odsjek za financije jer se plaia
redovito, postupci prisilne naplate i ,,ra5di5iavanja" dugova su okondani. Istide da su podaci u
Polugodi5njem izvje5iu do 30. lipnja, a da je u meduvremenu Opiina zatvorila jedan kredit kod
Raiffaisenbank za oborinsku kanalizaciju, a Sto je bio jedan od razloga zbog dega je poslovni radun
Opiine bio otvoren u toj banci. Sada su sazrjeli uvjeti da se razmisli o eventualnoj promjeni neke
poslovne banke.
Kako se vi5e nitko od vije6nika nije javio za raspravu, Predsjednik Op6inskog vijeda raspravu je
zakljuiio te se pristupilo glasanju.
Utvrtluje se da je jednoglasno ( I I ,,2a") donesen sljede6i

Zakljuiak
Prihvada se PolugodiSnji izvje5taj o izvrlenju Proraiuna Opdine Lovran za 2019. godine,

Ad 3. SOLf,KO-EST d.o.o. Lovran, prijedlog zamjene nekretnina u svrhu rjeiavanja imovinsko
pravnih odnosa
Predsjednik Opdinskog vije6a zamolio je gospodu Miljak, a kasnije i gospodina Vilkea da proditaju
zakljudke Odbora.
Gospotla MIIJAK' u ime Odbora za prostorno uredenje informirala je da je todka dnevnog reda bila
na 24. sjednici odrzanoj dana 10. rujna 2019. godine no obzirom da materijal nije bio spreman, odbor
nije donio zakljudak po toj todki dnevnog reda.
Gospodin vILKE, u ime odbora za gospodarstvo, informirao je daje ta todka bila na dnevnom redu
22. sjednice odbora odrZane dana 10. rujna 2019. godine ikako nije bio dostavljen materijal za
sjednicu, dogovorili su sljedeiu sjednicu za dewrrak prije vijeia, kada su se sastali ipo ovoj todki
jednoglasno donijeli zakljudak kojim se prihva6a Prijedlog odluke kojom se odobrava zamjena
nekretnina izmetlu opiine Lovran i soLEKo EST d.o.o. i ista upuiuje op6inskom vijeiu na
razmatranje i usvajanje.
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Uvodno obrazlo2enje prijedloga dala je gospoda MITTEL koja je podsjetila da su Proradunom
Opdine Lovran za otkup suvlasnidkog udjela, u naravi zgrada u biv5oj vojami u vlasni5tvu Soleko Est
d.o.o., planirana sredstva u iznosu od 5,2 mil. kuna. U namjeri da se ovaj pravni posao realizira
provedeno je niz aktivnosti tako da je jedna od moguiih varijanti u realizaciji otkupa bila i moguca
zamjena nekretnina za neketnine u vlasniSwu Op6ine Lovran na podrudju Medveje. Za te potrebe
izvrSene su procjene neketnina iti procjembeni elaborati su, sukladno predvitlenoj proceduri, upuieni
Procjeniteljskom povjerenstvu PGZ koje je provjerilo ispravnost elaborata i procjene i utvrdilo da su
isti izradeni sukladno odredbama citiranog Zakona. O prihvatljivosti otkupa suvlasnidkog udjela
oditovalo se Povjerenswo koje je donijelo zakljudak da je investicija prihvatljiva uz uvjet da se prrje
kupnje neketnina oslobodi svih tereta evidentiranih u zemljiSnim knjigama. Upravo imajuii u vidu
zakljudak Povjerenstva iopravdanost da se prethodno utvrdi stanje potraZivanja i eventualna volja
hipotekarnih vjerovnika, zastalo se sa pripremom tog materijala kako bi pripremili materijal koji u

konadnosti moZe rezultirati realizacijom tog pravnog posla. lako smo odekivali da iemo dobiti sve
relevantne podatke nismo uspjeli prikupiti sve podatke Sto bi u ovom trenutku bilo potrebno, tako daje
Odluka pripremljena na nadin da smo predvidjeli jednu altemativnu moguinost u realizaciji zakljudka.
Ono sto je bitno i zbog dega se ova Odluka treba pripremiti Sto hitnije je otvoren javni poziv za
dodjelu bespovratnih sredstava JLS s podrudja UA Rijeka, projektnih prijedloga ,,Sustav
poduzetnidkih zona" i obnova brownfield lokacija i upravo stoga Sto je investicija vezana za tt zonu,
te kako bi se rijeSili imovinsko pravni odnosi i upisala Opcina u cijelosti na toj zoni, a kako bi se

eventualne dvojbe glede moguinosti prihvatljivosti projekta otklonile, krenulo se sto prije dovrSiti tu
proceduru, jer svaka zamjena nekretnina kada je u pitanju imovina JLS mora prethodno pro6i
natjedaini postupak.
U ovom prijedlogu Odluke predvitlena je mogu6nost zamjene nekretnina i doplata razlike do pune
vrijednosti imovine Soleko Est d.o.o. koja je procijenjena na 8,9 mil. kuna, a u Proradunu smo
osigurali 5,2 mil. kuna. Nekretnine koje mijenjamo ne mijenjamo u cijelosti, ve6 se predlaZe zamjena
suvlasnidkih dijelova i to onih dijelova nekretnine na kojima je Urbanistidkim planom predvidena
mjeSovita namjena. Izuzimaju se dijelovi gdje je predvidena prometnica i parkimi prostor. Taj dio
nekretnina procijenjen je na 2,8 mil. kuna. Razlika u novcu isplatila bi se nakon Sto se uklone tereti ili
podredno nakon Sto se pribave podaci o stanju duga od svih hipotekamih vjerovnika i nakon Sto iz
njihova oditovanja bude razvidno da li su spremni primiti isplaru u novcu ili su spremni i na prijenos
hipoteke. Ovisno o tome zakljudio bi se predugovor, a nakon Sto se sve skupa omogu6i, zakljudio bi se

konadni ugoror i izdale tabulame izjave.
Naielnik SIMONIC dopunio je obrazloZenje uz informaciju da je ovaj prijedlog najavljivan i

prilikom izrade Proraduna Opiine Lovran za 2019 godinu i osiguranja sredstava. Naime, kada je
Opiina prijavljivala projekt UA Rijeka za obnovu zgrade, bilo je upitno da li ie se moii prijaviti
suvlasnidki dijelovi, no natjedajna dokumentacija to ne dozvoljava i propisuje kao jedan od kriterija
rjeSenje imovinsko pravnih odnosa. Stoga se pokuSalo naii rjeSenje i na druge nadine, pa je predloZeno
cijepanje, odnosno dijeljenje nekretnine no vlasnik nekretnine nije bio spreman za suradnju. Stoga se
pripremo prijedlog Odluke na predloZeni nadin, a imiSljenje i stav Povjerenstva koje smo imenovali
od strane strudnih sluZbi iostalih osoba" ocijenilo je da se radi o isplativoj investiciji. Podsjetioje i na
dinjenicu daje Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova EU objavilo javni poziv za JLS s podrudja
UA Rijeka za dodjelu bespovratnih sredstava za financiranje projektnih prijedloga ,,Sustav
poduzetnidkih zona" s ciljem razvoja i pobolj5anja kvalitete i dostupnosti fizidke poduzetnidke
infiastrukture na podrudju UA Rijeka, kroz ulaganja u postoje6e i nove poduzetnidke zone, da se radi o
vrijednosti projekta od oko 9,8 mil. kuna od dega 85o% bespovratnih sredstava Sto u ovom trenutku
predstavlja priliku koju ne bi trebali propustiti. Podsjetio je da se i dugo radi i priprema prijedlog, da
je za prijavu na natjedaj dovoljno zakljuditi predugovor te da Opiina dok nema disto stanje, neie
pokretati nikakve druge aktivnosti.

Predsjednik Op6inskog vije6a zahvalio se na iscrpnom obrazloZenju i po ovoj todki otvorio raspravu.

Za raspravu se javio gospodin KOROSAK koji je podsjetio da je Opiina Lovran vei kupovala
odredene nekretnine na tom lokalitetu, na Sto je nadelnik SIMONIa odgovorio da je Op6ina vlasnik
45olo neketnina, a Soleko Est 55%, te da se sada ovim Prijedlogom, odnosno zamjenom za nekretnine
u vlasniStvu Opiine Lovran na podrudju Medveje, nastoje rije5iti imovinsko-pravni odnosi ido6i do
vlasni5tva predmetne nekretnine l/1, a Sto je jedan od kriterija za prijavu na natjedaj UA Rijeka,
pro.jektni prijedlog,,Sustav poduzetnidke zone".
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Gospoila JOVIC BAN istide da svakako treba voditi raduna da se razrijeie odnosi sa vjerovnicima, na
Sto je naielnik SIMONIC odgovorio da 6e se stoga prvo pristupiti zakljudenju predugovora, a
kondani ugovor uslijedio bi nakon Sto se uklone svi tereti na nekretnini koja se mijenja.

Gospoda MILIAK postavila je upit da li se Soleko Est predlagalo razvrgnuie suvlasnidke zajednice
kao jedna od mogucnosti, na Sto je Naielnik SIMONIC odgovorio da se i ta mogudnost predlagala
kao i geometrijska dioba icijepanje parcele, no da Soleko Est nije pristao na te varijante.

Kako se vi5e nitko od vijeinika nije javio za raspravu, Predsjednik Opdinskog vijeda raspravu je
zakljudio te se pristupilo glasanju.
Utvrtluje se da je ve6inom glasova ( l0 ,,22", | ,,suzdrian") donesena sljede6a

Odluka
Donosi se Odluka o zamjeni nekretnina izmedu Opdine Lovran i SOLEKO f,ST d.o.o., Klasa:
943-01/l&01/15, URBROJ: 2156/02-01-19-24.

Ad 4, Prijedlog Odluke o modelu sulinanciranja EU projekta ,,Pobolj5anje vodnokomunalne
infrastrukture na podruiju Liburnijske rivijere"
Predsjednik Opiinskog vijeia zamolio je gospodu Miljak, a kasnije i gospodina Vilkea da proditaju
zakljudke Odbora-

Gospoala MIIJAK, u ime Odbora za prostomo uredenje proditala je zakljuiak donesen na 24.
sjednici odrZanoj dana 10. rujna 2019. godine kojim se prihva6a Prijedlog Odluke o modelu
suJinanciranja EU projekta ,,Poboljianje vodnokomunalne infrastruktuTe na podruiju Libunijske
rivijere" i uputuje Optinskom vijeiu Optine Lovtan na razmatranje i usvajanje.

Gospodin YILKf,, u ime Odbora za gospodarstvo proditao je zakljudak donesen na 22. sjednici
Odbora odrianoj dana 10. rujna 2019. godine, kojim se prihvaia P jedlog Odluke o modela
sufinanciranja EU proje*ta ,,Poboljianje vodnokomunalne infrastruklare na podruiju Liburnijske
rivijere" i upuiuje Optinskom vijeta Optine Lovran na razmatranje i usvajanje.

Uvodno obrazloZenje prijedloga dao je Naielnik SIMONIa pri demu je istaknuo da se ulaskom u
Europsku uniju, Republika Hrvatska obvezala na izvr5enje odredenih uvjeta, a za uzyrat.ie dobila
moguinost povladenja odredenih sredstava za realizaciju projekata. Jedan od njih je projekt
,,PoboljSanje vodnokomunalne infiastrukture na podrudju Libumijske rivijere" kojim je predvideno
spajanje objekata na kanalizacijsku mre2u, ll stupanj prodiSiavanja i zbrinjavanje mulja. Za potrebe
osiguranja sredstava za realizacijr EU projekta, prijedlogom Odluke utvrdeno je da 6e se Libumijske
vode d.o.o. keditno zaduZiti, a obveze po kreditu vraiat 6e iz naknade za razvoj, koja je za podrudje
Op6ine Lovran utvrdena u iznosu od 4,00 kn/m3, te iz proradunskih sredstava Opdine Lovran za
nedostatni dio sredstava. Naknada za razvoj ubirala bi se do zavr5etka otplate kredita javnog
isporuditelja vodne usluge za izvriena ulaganja u vodnokomunalnu infrastrukturu na podrudju Opiine
Lovran. lz naknade za razvoj, financirat ie se kamate za vrijeme poietka otplate kredita, l0- godiSnja
otplata kedita iostali troSkovi sukladno ugovorenim kreditnim uvjetima. Prijedlog Odluke primijenit
6e se samo uz uvjet da i ostale JLS, sudionice EU projekta donesu Odluku o sufinanciranju vlastitih
udjela u Projektu, Sto su, kolikom ima saznanja, ve6 donijele.
Za detaljnije informacije o toma kako ie to izgledati i koji je udio Opiine Lovran, predloZio je da
vijeinike upoznaju predstavnici Libumijskih voda, direktor gospodin Ervino Mrak i voditelj Razvoja i
investicija, Ivan Balgavi.
Gospodin MRAK, pozdravljaju6i nazodne, izloZio je da je Projekt ve6 bio razmatran na Op6inskom
vijeiu Op6ine Lovran 27. travnja 2018 godine ina gradskim iopiinskim vije6ima na podrudju
Libumije, da se radi o Urbanoj Aglomeraciji Libumijske rivijere, da je izrada Studije izvedivosti pri
kaju ipo dono5enju odluka od strane Opiinskog vijeia kao i prihva6anja Studije izvedivosti od strane
JASPERS-a, projekt se moZe prijaviti na sredstva Europske unije. Projekt je velik i obuhvaia podrudja
Grada Opatije, op6ina Lovran, Mo5ienidka Draga, Matulji i dijelom Grada Kasoa, radi se o projektu
,,te5kom" 590 mil. kuna, radi se o tri osnovnih djelatnosti ito poboljianju vodoopskrbe, rje5avanje
prodi5davanja otpadnih voda i odvodnja otpadnih voda, a manje-vi5e se sve odnosi na tzv.
,,sekunadmu mrelu", a investicija obuhvaia i Stari grad kao cjelinu. U sredstvima od 590 mil. kuna, u
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postotnom iznosu 72%o su sredswa EU, sredstva driavnog proraduna RH, 10,25%, sredswa Hrvatskih
voda 10,25%o. a na lokalnu komponentu otpada 7,45%o, ukljudujuii i 2% nepredvitlenih i

neprihvatljivih tro5kova a koji se dogadaju kroz ovako velike investicije. Za Opdinu Lovran to iznosi
5,6 mil. kuna. Dakle od ukupno 590 mil. kuna,425 mil. kuna otpada na EU fondove, 60 mil. na
drZavni proraeun, 60 mil. Hrvatskih voda, a lokalna komponenta je ukupno 44 mil. kuna. Projekt je
bitan jpa se nastoji u6i u ovaj ciklus investicija do 2023 godine, jer sljede6i ciklus ide sa drugim.
nepor oljnijim uvjetima fi nanciranja.
Ono Sto se projektom Zeli posti6ijest poboljSanje, odnosno II stupanj prodiSiavanja otpadnih voda, na

Sto se RH obvezala kroz Direktivu EU o kakvo6i voda namijenjenih za ljudsku potro5nju, zatim je
rekonstrukcija 100-godi5njih cjevovoda po Udki. Na sustav odvodnje na podrudju opiine Lovran
predvitla se izgradnja 3,4 m gravitacijskih cjevovoda, te 510 m tladni cjevovoda i 2 manje crpne
stanice. Takoaler se predvitla rekonstrukcija 2.158 m gravitacijskih cjevovoda" te 381 m gravitacijskih
cjevovoda metodom bez iskopa. Predvidena je rekonstrukcija 2 crpne stanice, Peharovo i Mevdeja- a
za potrebe prikljudena stanovni5tva na sustav odvodnje, izgradnja 185 prikljudnih okana.
Dalje je istaknuo da se financijska sredstva u iznosu od 5,6 mil. kuna planiraju osigurati dizanjem
kredita koji 6e se vra6ati iz naknade za ramoj i proradunskih sredstava. Obradunom je dobiveno da je
dizanje kredita s podekom od 2 godine najoptimalnija opcija. Naknada za ramoj od 4,00 kn mogla bi
se smanjiti 2024 godine, kada prestaje kedit za Projekt Jadran. Od 2029 godine mo6i ie se ukloniti
naknada za razvoj, no ukoliko potrolnja vode bude ve6a od predviilene, taj rok moZe biti i kraii. Bez
obzira na nadin financiranja, u 2019. godini potrebno je osigurati financijska sredstva za pripremu
studijske dokumentacije Sto se odnosi na konzultantske usluge - tehnidka pomod u pripremi EU
projekata aglomeracije Liburnijske rivijere, Tehno-ekonomsku analizu izbora cijevnog materijala za
podrudje Libumijske rivijere, pomo6 oko pripreme Tender dokumentacija za UPOV Idi6i i UPOV
Poklon, aplikacije, tro5kove okoli5nih dozvola i ostalog za Sto se predvitlaju tro5kovi od cca.
600.000,00 kuna koji 6e se raspodijeliti u omjeru na JLS prema optere6enju ES za projektno podrudje,
prema demu Opcina Lovran treba osigurati u 2019 godini sufinanciranje u imosu od 108.000,00 kuna.
Takotler je informirao da su imovinsko-pravni odnosi rijeSeni u visokom postotku, preko 50% 5to je
takoder bitno za realizaciju projekta.
Predsjednik Op6inskog vijeia po ovoj todki oworioje raspravu.

Na upit gospode MIIJAK sto 6e se dogoditi ako JASPERS ne da suglasnost ili ne odobri ovaj
Projekt, gospodin MRAK je odgovorio da JASPERS redovito prati sve aktivnosti i da je projekt u
visokom stupnju pripremljenosti tako da se ne odekuju neka imenatlenja.
Na upit da li 6e projekt, ukljuduju6i iStari grad biti dovrien do 2023 godine, gospodin MRAK
odgovorioje da projekt mora biti gotov do 2023 godine.
Na temelju utvrdenog da su imovinsko pravni poslovi rije5eni u preko 50% sludajeva, postavila je upit
Sto s onim ostalima.
Gospodin BALGAVI odgovorio je da se na velikom dijelu radi o dosjelosti tako da to ide dobrim
putem.
Gospodin PETKOVIC postavio je upit da li ce iznos naknade za razvoj od 4 kn/m3 u nekom
vremenu ,,prerasti" na 8 kn/m3 i vi5e, gospodin MRAK je odgovorio da su radeni izraduni i
kalkulacije te da ie imos od 4,00 kn/m2 biti dostatan.

Konstatira se da je sjednicu u 18,22 naptutio vijetnik VILKE pa Vijete s l0 vijetnika nasttnlja s
rudont

Na upit gospodina OUSfttil da li je taj materijal bio na sjednici Opiinskog vijeia kada je
informaciju dao gospodin Sarac i traZio odredena sredstva od Op6ine Lovran, gospodin MARK
odgovorio je da se tada radilo o prijedlogu za posudbu sredstava buduii se apliciralo za sredstva iz
ruralnog razvoja i to za Poklon, Sv. Petar M. Draga i kompletna Medveja, a kako se isplata vrii nakon
dovrSetka investicije, to je od Opiine zatraiena suglasnost za zadrLenje. Ti projekti su zavr5ili i svi su
u funkciji, Medveja prije nekih mjesec dana, gdje je bilo problema sa izvodadem ito je regulirano
naplatom penala i garancije.
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Na upit gospotle MIUAK o zagadenju koje se ovog ljeta pojavilo u ludici Lovran, gospodin MRAK
je odgovorio da je postojao problem sa podmorskim ispustom koji je saniran, ali je isto tako
informirao da je ove godine bilo nekih pojava na moru, javljala se povremeno pjena. no da se nije
radilo o cvjetanju mora, vei daje neSto drugo, te je udinjena analiza.

Natelnik SIMONIa ponovo se osvmuo na projekt Stari grad koji ocjenjuje vrlo sloZenom
investicijom pa se razmi5ljalo da se projekt izdvoji iz ovog velikog projekta, a sve obzirom na obim
poslova. lzrazio je bojazan da se ne dogodi da nam se ,,raskopa" Stari grad i da onda nemamo
moguinosti taj projekt privesti kraju u planiranim rokovima, pa je postavio upit da Ii su za Stari grad
predvitleni,,by pass-i".
Gospodin MRAK odgovorioje da se o svemu tome vodi raduna, da ie se zajednidki krenuti u poslove
na uredenju Starog grad, objediniti sve aktere, a da su iz sigumosnih i sanitamih razloga predvidjeli
,,by pass". Ve6i problem u Starom gradu vidi u pogledu oborinskih kanala, koji radovi 6e se odvijati u

suradnji s konzervatorima (sondiranje, pra6enje i drugo.)

Gospoila TANCBEL takotler je po pitanju projekta Stari grad istakla da treba biti vrlo oprezan, da u

Starom gradu ima veliki broj iznajmljivada, tako da je potrebno Plan i program rada prilagoditi i

dinamiku aktivnosti predvidjeti na vrijeme. lsto tako treba uzeti u obzir da su neki stanovi i poslovni
prostori u Starom gradu u razini ili dak i niZi od partera o demu takoder treba voditi raduna.
Ujednoje, a naslavno na Prijedlog Odluke, predloZila da se Opiina Lovran ne obveZe na osiguranje iz
Proraduna za nedostatna sredstva, ukoliko do njih dotle.
U raspravi su se ukljudili i ostali vijeinici (MILJAK. JOVIC BAN, TANCABEL) pa je predloZeno da
se u dlanku 2. briSu rijedi: ,1e iz proraiunskih sredstava Optine Lovran za nedostatni dio obveza".
Naielnik SIMONId podrZao je prijedlog te je Predsjednik Opdinskog vijeia, gospodin PETKOVIC
zatvorio raspravu i Prijedlog Odluke o modelu sufinanciranja EU projekta ,,PoboljSanje
vodnokomunalne infrastrukture na podrudju Libumijske rivijere" u kojem se u dlanku 2. Prijedloga
briSu rijedi: te i7 proratuns*ih sredstava Opiine Lovran za nedostahi dio ohygza", dao na glasanje.
Uwrduje se dajejednoglasno (10,,2a") donijeta sljedeia

odluka
Donosi se Odluka o modelu sufinanciranja EU projekta ,,Pobolj5anje vodnokomunalne
infrastrukture na podruiju Liburnijske rivijere".

Konstatira se da je sjednicu u 18,51 napustio vijetnik MARJANAC pa Vijete s 9 vijetnika nastavlja s
radom.

Po ovoj todki dnevnog reda gospodin MRAK odgovarao je na pitanja vijeinika, a koja su se odnosila
na problematiku odvoza smeia na podrudju Opcine Lovran paje tako gospotla TANCABEL istakla
na nedopustivo stanje na parkiraliitu kod Stolara gdje se nalaze spremnici, a koje koriste stanovnici
Starog grada, kao iposlovni subjekti-ugostiteljski objekti koji otpad zbrinjavaju na neprimjeren nadin,
izvorje to zaraze, straSnog smrada. Obzirom da se ve6i dio Starog grada bavi iznajmljivanjem iostali
okolni objekti puni su turista koji se zgraZaju na ovakav nadin i nebrigu. U viSe je puta osobno
pozivala Komunalac i reagirala, traiila odvoz sme6a, molila da se ukopni spremnici stave u funkciju,
no ni5ta od toga nije urodilo plodom. Odgovor je bio da nema ljudi, da nema opreme, da nisu u

mogucnosti, a stanovnici Starog grada ogordeni su na takav nadin i postupak Komunalca, a cijena
usluge nije se smanjila. Isto tako, miSljenja je da se sve dulje odlaZe i drZi prijelazni period, jer to
odgovara Komunalcu, da za uredenjem i reguliranjem ove usluge nema volje jer je cilj da se Sto vi5e
uprihodi sredstva. Na jednoj od ranijih sjednica Vije6a bilo je rijedi da 6e s novim nadinom obraduna
ove usluge u Lovranu podeti od 3l .8, no da to jo5 uvijek nije tako. Neki gradani su dali primjedbe na
radune i visinu cijene usluge, no niSta se od toga nije realiziralo. Smatra da nije nadin da se za novce
koje izdvajaju gradani Lovrana pru2a nekvalitetna usluge.
Opiina Lovran dalaje sredswa za nabavu spremnika kojijoS nisu stigli, paje postavila upit Nadelniku
da li su kupljeni i da li su podijeljenijer se ljudi bune da nisu dobili spremnike.
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Gospotla TANCABEL postavlja upit do kada 6e gra<lani Op6ine Lovran pla6ati tako visoku cijenu za
uslugu koja se ne izvr5ava. Drugo pitanje, do kada ie se sNoriti uvjeti, te cijena odvoza smeia u
Opiini Lovran, Opdini Matulji, Op6ini M. Draga, te zbog dega se sufinancira Opdina M. Draga koja je
puno dalje od Lovrana. Po njenom mi5ljenju nema opravdanja. Isto tako, zbog dega ukopni spremnici
nisu napravljeni kako treba, za primjer navodi spremnike na prostoru biv5e vojame. Isto tako ljudi nisu
educirani kako rukovati. Nakon svega, postavlja upit kada 6e gradani Lovrana podeti pla6ati uslugu po
principu,,koliko bacimo-toliko platimo", to je najvaZnije.

Gospodin PETKOVIC proditao je predstavku gospotle Rozi Mrak koja stanuje u neposrednoj blizini
parkiraliSta kod Stolara, a predstavku je uputila Opiinskom vijeiu Opiine Lovran, Komunalcu i
inspekciji, sa zamolbom da se iznade adekvatno rje5enje odlaganja otpada pri demu posebno skre6e
pa2nju na neprimjereno odlaganje ostataka hrane iz ugostiteljskih objekata koji se zbrinjava na
poseban nadin. Ovako otpad hrane cijedi iz kanti, taloZi se na pod i stvara nesnosni smrad koji se Siri
po cijelom podrudju, izvorje zaraze i bolesti.

Gospodin MRAK odgovaraju6i na pitanja odgovorio je da je Komunalac dobio sredstva za nabavku
spremnika da je iste nabavio i da su spremnici podijeljeni i to na podrudju Lignja gdje je odaziv za
podjelu spremnika bio zadovoljavajudi, a kod prostora ,,Luje" djelatnici Komunalca takoder su vrSi
podjelu spremnika no neki gradani su se odazvali ipreuzeli spremnike, a neki naZalost ni do danas
nisu. U suradnji s Opiinom Lovran dogovorena je podjela vre6ica u prostoru ,,Lovranski guc" koja se
redovito odvija svakog utorka od l0:00-17:00 sati i gradani su se navikli te redovito dolaze po vre6ice.
Sto se tide programa, dinjenica jest da program malo kasni, jer u sezoni nije bilo mogu6e izvr5iti
povladenje starih kontejnera jer bi se napravila veia Steta. Stoga je javno, pred svim vije6nicima"
objavio da se sa zamjenom kontejnera kre6e ovog ponedjeljk4 16.09.2019. i to od Peharova prema
Starom gradu idalje, skupljaju se,,zelene" kante, sve do Lovranke, ,,gomj i kraj" Liganj, Tuli5evica
tamo je sve u redu. Kada se svi spremnici podijele, kre6e se s novim sustavom obraduna, na nadin
koliko se puta vrii praZnjenje spremnika, tolikaje inaplata,, a cijena je ista i imosi l0 lipa,ll za cijelu
Libumiju. Takva odlukaje po njemu ispravna, bez obzira da li se radi o M. Dragi, Opatiji i Lovranu.
Isto je i s cijenom vode koja je jedinstvena za cijelo podrudju Liburnije.
Fiksni dio je takotler za podrudje Libumije isti, a u fiksnom dijelu ima moguinost da se narudi baja za
krupni otpad do 3m3, a Lovran ima i prednost jer na svom podrudju ima reciklaZno dvori5te. Prema
dostupnim podacima u 2017. godini na reciklainom dvori5tu prikupljeno je 90 tona otpada, u 2018.,
[95 tona, a u 2019 godine 210 ton4 Sto sve govori u prilog da su gradani prepomali i dobro prihvatili i
tu mogu6nost.
Isto tako, i sam je osobno uodio da se neki gratlani i dalje neodgovorno pona5aju pa za primjer navodi
odlaganje krupnog otpada na za to neprimjerenim mjestima.

Gospoda TANCABEL postavila je upit kako u Komunalcu maju koliko otpada prikupe u Lovranu,
koliko u M. Dragi, a koliko na primjer u Opatiji.
Gospodin MRAK odgovorio je da se vrSi mjerenje i da se prikupljeni otpad ne smije mije5ati. Kad
kamioni pokupe otpad iz M. Drage iodvezu ga na Mari56inu gdje se vr5i mjerenje, zaduZi se ta
kolidina otpada. Takav nadin postupanje Komunalcu je zakonska obveza jer moraju prijavljivati
kolidine po gradovima i opcinama.
Kako vei imaju podatke o prosjednoj kolidini prikupljenog otpada, skupljanje se vr5i manjim
kamionima.

Konstatira se da je sjednicu u 19,03 napttstila vijetnica ISKRA pa Vijete s 8 vijetnika nastaylja s
radom.

Gospodin MRAK dalje je izloLio da privreda ima posebne ugovore, a isto tako Komunalac je svim
ugostiteljskim objektima dostavio informaciju o promjeni postupanja s otpadom iz ugostiteljske
djelatnosti, kao io potrebi nabave posuda za odvojeno prikupljanje otpada kako bi opadnu hranu i

Natelnik SIMONId odgovorio je da je Op6ina Lovran osigurala sredstva za nabavu spremnika i da
smo osigurali prostor za podjelu spremnika, te putem medija objavili kada ie se vrSiti podjela
spremnika.
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organski otpad koji nastaje kod proizvodnje, prerade ili nakon konzumacije hrane, zbrinuli na
prikladan nadin, odvojeno od ostalog komunalnog otpada. Za preuzimanje ostataka od kuhinjskog
otpada i hrane sami moraju dogovoriti preuzimanje na prikladan, zakonski dozvoljen nadin, da li
putem Metisa ili Eco casa d.o.o. , a uslugu vr5i iVeterinarska stanica Rijeka.

Naielnik SIMONIi referirao se na iznesene podatke o prikupljenom otpadu na reciklaZnom dvoriStu
u Lovranu i istaknuo da se podaci bitno razlikuju od podataka Hrvatske agencije za zaStitu okoliSa jer
na stranicama Agencije stoji da ukupna kolidina otpada skupljena na reciklaZnom dvoriStu u Lovranu
iznosi ,,nula". Zbog nedovoljnog izdvajanja korisnog otpadat Opiini Lovran je izredena kazna od cca.
12.000,00 kuna, a upoznao je vijednike da je komunalni redar Op6ine Lovran Komunalcu izdao
rje5enje o obvezi sanacije reciklaZnog dvoriSt4 koji je neko vrijeme izgledom viSe sliiio deponiju
nego reciklaZnom dvoriStu, jer se tu stvarao, a ne skupljao otpad.

Gospodin MRAK odgovorio je da je rijed o gre5ki u podacima na koju je Komunalac odmah reagirao,
te da 6e provjeriti zbog dega joi nije izvr5en ispravak, a Sto se tide izdanog Rjeienja od strane
komunalnog redara, informirao je da tijekom ljetnih mjeseci nije bio mogui odvoz prikupljenog
otpada na Mari56inu paje traZena druga mogudnost zbrinjavanja otpada putem Metisa ili Sekundara.
Sto se tide primjedbi na polu ukopane spremnike istide da je spremnik kod biv5e vojame postavljen no
da je doSlo do o5te6enja koji su djelatnici Komunalca htjeli popraviti, ali kako je zabrana izvodenja
gradevinskih radova u Lovranu tijekom ljetnih mjeseci, to ie se sanaciji tog ukopnog spremnika
pristupiti odmah po prestanku zabrane. Sto se tide spremnika kod Stolara, radi se o ljudskom nemaru,
jer su ,,ljudi digli cijelu kupolu i koz to bacali sme6e, nevjerojatno". Kada smo dobili prijavu,
promptno smo postupili na otklanjanju toga.
Naielnik SIMONIC. postavio je upit zbog dega nitko iz Komunalca nije zatraiio video snimku kako
bi se otkrio podinitelj, jer zbog toga smo i postavili nadzome kamere. Taj razbijeni kontejner stajao je
tamo nekoliko dan4 prolazili su djelatnici Komunalca i nitko nije reagirao.
Dalje je gospoda TAI\ICABEL ukazala i na dinjenicu na neprimjerene uvjete u kojima rade djelatnici
Komunalaca, oni koji rade na odvozu otpada pa predlaZe da se posebno treba voditi raduna o higijeni i
zdravstvenoj ispravnosti, jer bi sanitama inspekcija zabranila rad na takvim radnim mjestima i u

takvim uvjetima.
Gospodin MRAK odgovorio je da je svjestan u kakvim uvjetima rade, te da je bilo u planu nabava
novih, suvremenijih kamiona iopreme no da nisu dobili ,,zeleno svijetlo" za nabavu istih, te se nada
da 6e se ipak ove godine nabaviti potrebna kvalitetnija i suvremenija oprema.
Gospotla MILJAK, primje6uje da osim Sto rade u neprimjerenim uvjetima, zasigumo ne ide u prilog i
vrijeme odvoza sme6a, ljetni mjeseci, visoke temperature a smede odvoze u l2 sati.
Gospotla JAKUPf,C postavila je upit da li se razmi5lja o mogu6nosti da se za podrudje ,,gomjeg
kraja" npr. Ukovc4 Tuli5evice, podrudja gdje na nekim dijelovima zbog uskih putova i starih Skalina,
te starijeg stanovni5tva, nije mogude kvalitetno pa ni manjim kamionima izvrSiti uslugu odvoza
spremnika, postavi jedan zajednidki spremnik, a isto tako trebalo bi voditi raduna o terminu skupljanja
otpada.

Konstatira se da je sjednicu u 19,20 napustila vijetnica MIIJAK pa Yijete s 7 vijecnika nsstavlja s
radom.

Naielnik SIMONId postavio je upit da li u Komunalcu postoj i osoba koja bi se mogla zaduZiti da se
bavi odvozom sme6a, u organizaciji sustava.
Gospodin MRAK odgovorioje daje nedavno, pred cca. mjesec dana zaposlena osoba, poslovo<la koji
se bavi tom problematikom, koji 6e suradivati s komunalnim redarom Op6ine Lovran po tom
problemu i naii zajednidki nadin kainjavanja onih kojise ne pridr2avaju obveze.
Gospotla JAKLIPEC istakla je slidnu situaciju i na primjeru drugih gradova i op6ina tako da Lovran
nije izdvojeni sludaj, jer da smo ovim modelom svi dobili skuplju uslugu, ali je isto tako dinjenica da
se kante rijetko prazne. Npr. u sezoni se spremnici prazne jednom tjedno, Sto nije dovoljno, pa bi
trebalo, tamo gdje ie ostati veliki spremnici, osigurati njihovo de56e prainjenje.
Gospodin KOROSAK, primje6uje da je Opcina Lovran donijela pravilnile i druge normativne akte o
komunalnom redu i komunalnoj djelatnosti, ali se, iako postoje, ne primjenjuju, te bi na tome trebalo
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inzistirati i nadzirati primjenu akata, a u protivnom i penalizirati odnosno kazniti one koji se toga ne
pridr2avaju. Po njemu morale bi funkcionirati sve tri karike od usluge, korisnika do sankcija.

Kako se viie nitko nije javio za raspravu po ovoj toiki, Predsjednik Opiinskog vijeia zahvalio se
gospodinu MRAKa na iscrpnim informacijama.

Ad 5. PGZ, Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Zupanijskog suda u Rijeci
Predsjednik Op6inskog vijeia, ujedno i dlan Komisije za izbor i imenovanja, gospodin PETKO\IC,
upoznao je kako Komisija za izbor imenovanja nema prijedlog kandidata za imenovanje sudaca
porotnika Zupanijskog suda u Rijeci pa odluku o imenovanju tih kandidata prepu5ta Opiinskom vije6u
Op6ine Lovran.
Op6insko vije6eje jednoglasno (7 ,,2a") donijelo

Zakljuiak
pp6insko vije6e Op6ine Lovran nema svoj prijedlog za imenovanje sudaca porotnika
Zupanijskog suda u Rijeci pa predlaZe da Odbor za izbor,, imenovanja i dodjelu povelja i
priznanja sam predloii kandidate za suce porotnike Zupanijskog suda u Rijeci.

Dovr5eno [ 19,35 sati.

Zapisnitar:
Azela Mandzo

Predsjednik Opdinskog vijeta:
Branislav Petkovid

OvjeroYitelji apisnika

Durdica Tancabel

Drago Korosak
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Ad 6. Informacija o odrianoj sjednici radnog tijela Opdinskog vije6a Op6ine Lovran -
- Odbora za medunarodnu suradnju,20. sjednica (8.08.2019.)

Uz informaciju predsjednika Op6inskog vije6a da je za vijeinike bio organiziran jednodnevni izlet u

Grad Bleiburg s kojim Opiina Lovran ima dugogodi5nju suradnju, na tradicionalni Bleiburiki sajam,
Opiinsko vije6e je primilo na znanje informaciju o odrZanoj sjednici radnog tijela Op6inskog vijeda
Op6ine Lovran, 20. sjednica Odbora za medunarodnu suradnju.

Kako nitko od prisutnih vijeinika viSe nije imao pitanja, Predsjednik Opdinskog vijeca, zahvalio se

svima na radu Vije6a i u 19,35 sati zakljudio 24. sjednicu Opcinskog vije6a Op6ine Lovran.


